
Van: bomen <bomen@visualnoise.nl>  
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 14:43 
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl> 
Onderwerp: De soap van de Nieuwe Bussummerweg deel 2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



BIJLAGE	  1	  
	  
De	  voorgeschiedenis	  
In	  2015	  maken	  wij	  schriftelijk	  bezwaar	  tegen	  het	  verdwijnen	  van	  steeds	  meer	  oude	  bomen	  	  
aan	  de	  noordzijde	  van	  de	  Nieuwe	  Bussummerweg.	  
Er	  wordt	  gekapt	  wegens	  ziekte	  van	  de	  bomen.	  	  
Ons	  wordt	  medegedeeld	  dat	  herplant	  niet	  wordt	  overwogen	  met	  als	  reden:	  
Volgens	  de	  nieuwe	  norm	  voor	  aanplanten	  dient	  er	  rondom	  de	  nieuwe	  boom	  een	  veel	  groter	  
boomgat	  te	  worden	  gegraven.	  
De	  ligging	  van	  diverse	  kabels	  en	  leidingen	  aan	  de	  noordzijde	  maken	  dit	  onmogelijk.	  
De	  heren	  Laeijendecker,	  Baksteen,	  Van	  der	  Heijden	  en	  Sijmons	  voerden	  namens	  wijkbewoners	  
diverse	  gesprekken	  met	  boomspecialisten	  en	  bestuurders.	  
	  
Wat	  kwam	  er	  naar	  voren	  uit	  gesprekken	  met	  de	  boomspecialisten	  van	  de	  gemeente?	  

– De	  ambtenaren	  zijn	  het	  met	  ons	  eens	  dat	  we	  ons	  moeten	  inzetten	  	  
voor	  "het	  behoud	  van	  het	  laankarakter	  van	  de	  groene	  entree	  van	  Huizen".	  

– Bomen	  aan	  slechts	  één	  kant	  van	  de	  weg	  geeft	  echt	  een	  ander	  gevoel	  voor	  	  
omwonenden	  en	  bezoekers.	  	  

– Het	  is	  beduidend	  koeler	  in	  een	  wijk	  met	  bomen.	  	  
– Herplanten	  kan	  maar	  dan	  willen	  ze	  dit	  ook	  voor	  de	  volgende	  generaties	  doen,	  	  

m.a.w.	  ze	  moeten	  dan	  een	  groter	  boomgat	  maken	  dan	  ze	  vroeger	  deden.	  (nieuwe	  normen)	  
– Herplant	  zou	  technisch	  kunnen	  maar	  dit	  gaat	  de	  gemeente	  meer	  geld	  kosten.	  	  

(Kabels	  liggen	  aan	  de	  noordkant	  in	  de	  weg!)	  
– Misschien	  zou	  je	  een	  paar	  kleine	  bomen	  kunnen	  planten	  die	  je	  dan	  tien	  jaar	  later	  meer	  lucht	  

kan	  geven	  (ondergronds)	  door	  dan	  het	  asfalt	  open	  te	  werken.	  	  
– De	  ambtenaren	  hechten	  belang	  aan	  samenwerking	  met	  de	  buurt	  en	  omwonenden.	  

	  
Wat	  kwam	  er	  naar	  voren	  uit	  gesprekken	  met	  bestuurders	  van	  de	  gemeente?	  
Er	  was	  overleg	  met	  wethouder	  Pas	  en	  ambtenaren.	  
Inzet	  voor	  dit	  gesprek	  was	  om	  het	  probleem	  van	  kabels	  en	  leidingen	  beter	  te	  begrijpen.	  
Een	  aantal	  tekeningen	  werd	  met	  ons	  gedeeld.	  Hierop	  is	  te	  zien	  hoe	  willekeurig	  de	  kabels	  aan	  de	  
noordzijde	  zijn	  gelegd,	  terwijl	  ze	  aan	  de	  zuidzijde	  keurig	  bij	  elkaar	  liggen.	  	  
Onze	  zorg	  rondom	  het	  verval	  hebben	  we	  ook	  via	  de	  media	  kenbaar	  gemaakt:	  Gooi-‐	  en	  Eemlander,	  
Radio	  6FM,	  lokale	  bladen.	  Er	  verscheen	  daarop	  ook	  een	  publicatie	  in	  de	  G+E.	  
	  
Uiteindelijk	  heeft	  de	  gemeente	  besloten	  een	  eerste	  inhaalslag	  te	  doen	  door	  (op	  het	  stuk	  tussen	  de	  
Crailoseweg	  en	  de	  Ericaweg)	  zes	  bomen	  aan	  te	  planten,	  welliswaar	  aan	  de	  zuidzijde.	  
De	  steeds	  kaler	  wordende	  noordzijde	  kreeg	  één	  kleine	  beuk,	  als	  test	  zo	  werd	  ons	  gemeld.	  
	  
Daarnaast	  hebben	  wij	  een	  meeting	  gehad	  met	  de	  fractie	  van	  Groen	  Links.	  
Onderstaand	  een	  korte	  samenvatting:	  
	  

– Groen	  Links	  Huizen	  hecht	  ook	  waarde	  aan	  het	  behoud	  van	  het	  'laankarakter'	  van	  	  
de	  Nieuwe	  Bussummerweg.	  	  



– Groen	  Links	  gaat	  onderzoeken	  of	  de	  gemeente	  Huizen	  een	  concrete	  toezegging	  wil	  doen	  
voor	  de	  herplant	  van	  bomen	  aan	  de	  noordzijde	  van	  de	  Nieuwe	  Bussummerweg.	  

– Daar	  zou	  binnen	  een	  periode	  van	  3	  -‐	  5	  jaar	  mee	  gestart	  moeten	  worden.	  
– Het	  streven	  is	  dan	  aanplant	  van	  minimaal	  ’n	  twee-‐tal	  bomen	  per	  jaar.	  
– Deze	  toezegging	  moet	  berusten	  op	  beleid	  dat	  wordt	  vastgelegd	  en	  dus	  niet	  met	  een	  

eventuele	  wisseling	  van	  de	  politieke	  wacht	  kan	  worden	  teniet	  gedaan.	  
	  
Hoe	  staat	  het	  er	  nu	  voor?	  
Begin	  2017	  zijn	  er	  dus	  een	  zes-‐tal	  nieuwe	  (best	  grote)	  bomen	  aan	  de	  zuidzijde	  neergezet.	  	  
En	  als	  test	  1	  klein	  boompje	  aan	  de	  noordzijde.	  
Dit	  laatste	  boompje	  is	  aangeplant	  zonder	  het	  beschadigen	  van	  kabels.	  	  
Er	  is	  hiervoor	  geen	  groot	  boomgat	  gegraven.	  
De	  verwachting	  is	  dat	  dit	  boompje	  het	  gewoon	  gaat	  doen,	  net	  als	  de	  nieuwe	  aanplant	  die	  destijds	  	  
(ook	  zonder	  groot	  boomgat)	  aan	  de	  zuidzijde	  is	  geplaatst	  tijdens	  het	  vervangen	  van	  de	  riolering	  in	  
2000.	  Deze	  bomen	  staan	  nu	  groot	  en	  sterk	  nog	  fier	  op	  hun	  plek.	  
Aan	  de	  noordzijde	  worden	  dit	  jaar	  opnieuw	  twee	  reuzen	  gekapt.	  De	  groene	  entree	  van	  Huizen	  is	  op	  
een	  belangrijk	  stuk	  aan	  één	  zijde	  bijna	  helemaal	  kaal.	  
	  
	  
De	  standpunten	  en	  wensen	  van	  wijkbewoners.	  

– We	  hebben	  het	  gevoel	  dat	  bij	  wethouder	  en	  gemeenteraad	  het	  verval	  van	  de	  groene	  
entree	  geen	  prioriteit	  heeft.	  	  

– Wij	  zijn	  het	  verplicht	  aan	  de	  volgende	  generaties	  om	  nieuwe	  bomen	  te	  herplanten	  waar	  
oude	  reuzen	  gekapt	  worden,	  we	  blijven	  ons	  hiervoor	  inzetten.	  

– De	  Nieuwe	  Bussummerweg	  is	  een	  van	  de	  meest	  in	  het	  oog	  springende	  wegen	  naar	  ons	  
mooie	  dorp.	  Dit	  moet	  behouden	  blijven.	  Met	  name	  dat	  er	  aan	  weerszijde	  van	  de	  weg	  
bomen	  staan	  maakt	  dat	  entree	  als	  majestueus	  wordt	  ervaren	  door	  menig	  bezoeker.	  	  

– De	  bomen	  waren	  er	  eerder	  dan	  de	  (zeer	  slordig	  gelegde)	  kabels.	  	  
De	  gemeente	  heeft	  hierop	  geen	  goed	  toezicht	  gehouden	  en	  mag	  zich	  dit	  best	  aanrekenen.	  

– In	  de	  praktijk	  blijkt	  dat	  het	  goed	  mogelijk	  is	  om	  zonder	  breekwerk	  en	  hoge	  kosten	  een	  
aantal	  nieuwe	  kleinere	  boompjes	  aan	  te	  planten.	  

– Wij	  willen	  graag	  dat	  de	  gemeente	  nu	  gaat	  doorpakken	  en	  elk	  jaar	  een	  paar	  nieuwe	  kleinere	  
boompjes	  gaat	  neerzetten	  aan	  de	  noordzijde.	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Zie	  voor	  ondersteunende	  foto’s	  en	  tekeningen	  de	  volgende	  pagina’s	  3	  t/m	  6.	  
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